
 

 
 
 

Acta de l’Assemblea General Ordinàira- 13/12/2021 
(VAL) 

 
 
A les 17:30 hores del dia 13 de desembre de 2021 es reuneix l’Assemblea General amb 
caràcter ordinari de l’Associació de Mares i Pares del CEIP Teodoro Llorente. Aquesta 
assemblea es celebra de manera virtual i a ella assisteixen 21 pe.rsones sòcies. 
 
D’acord amb la convocatòria realitzada, l’ordre del dia és el següent:  
 
 

1. Lectura i aprovació, si és procedent, de l’acta anterior.  
2. Estat dels comptes de l’AMPA: diners a caixa i al banc .  
3. Ajuda de Conselleria d'Educació, Cultura i Esport. Direcció General d'Innovació 

Educativa i Ordenació.  
4. Festa de Nadal a l’escola: canvi en els regals de Nadal per a l’alumnat i donació 

al centre d’un arbre de Nadal.  
5. Escola de Nadal.  
6. Participació de l’Assemblea a les tasques de l’AMPA: creació de comissions.  
7. Temes tractats a l’últim Consell Escolar.  
8. Funcionament de les activitats extraescolars.  
9. Precs i preguntes  

  
  
Punt 1. Lectura i aprovació de l’acta anterior.  
La secretària fa un resum de l’acta de l’assemblea anterior, realitzada el 20 de maig de 
2021, el curs anterior. 
 
 
 
Punt 2. Estat dels comptes de l’AMPA: diners a caixa i al banc.  
Josep Vicent Taroncher (tresorer) exposa als assistents l'estat actual dels comptes de 
l'associació: 

• En el compte de CaixaBank hi ha 18.022,31€.  
• A la caixa hi ha 202,03€. 



• Encara falten pagar les factures del regals de Nadal i el deute que ha aparegut 
per l'existència d’un compte corrent de Bankia que aquesta AMPA desconeixia 
i que caldrà unificar-lo. El deute és de 315€. 

• S’han venut 78 dècims de loteria de Nadal, el que suposa 390€ de benefici per 
a l‘AMPA. A més, l’AMPA ha comprat un dècim del mateix número i un dècim 
de la loteria del col·legi. 

 
 
Punt 3. Ajuda de Conselleria d'Educació, Cultura i Esport. Direcció General 
d'Innovació Educativa i Ordenació 
La GVA ha concedit a l'AMPA una ajuda de 800 euros. Aquesta ajuda finança part de 
les activitats dutes a terme o impulsades per l'AMPA el curs passat (2020/21), que en el 
cas específic de CEIP Teodoro Llorente han sigut: 
-Festa de Nadal (amb el repartiment de regals a l'alumnat de les distintes classes) 
-Festa final de curs de sisé 
-Projecte Patis Actius impulsat per l'escola 
-Disseny i impressió d'agenda escolar curs 2021/22 
 
 
Punt 4. Festa de Nadal a l’escola: canvi en el regals de Nadal per a l’alumnat i 
donació al centre d’un arbre de Nadal.  
Aquest curs, des de l'AMPA s'ha volgut canviar el tipus de regal que el "Pare Noel" que 
visita l'escola entregava a l'alumnat. Anteriorment, es lliurava un regal individual a cada 
alumne/a de preu aproximat d'1 euro. 
S'ha decidit que els regals importants siguen grupals, a cada classe, i poder optar així a 
un regal millor i que puguen gaudir a l'aula. Aquest any, per tant, els regals són jocs 
escollits per cada tutor/tutora. Es tracta de jocs amb valor pedagògic i adaptats a les 
distintes franges d'edat. 
Tot i això, a més d'aquest regal principal grupal, a cada alumne/a se li entregarà un regal 
individual de caràcter simbòlic. 
A més, l'AMPA ha regalat aquest any al centre un Arbre de Nadal que s'ha decorat amb 
adorns nadalencs portats per l'alumnat. 
 
 
Punt 5. Escola de Nadal.  
L’escola de Nadal disposa de suficient alumnat inscrit, per la qual cosa, es pot dur a 
terme. Serà Auca l’empresa encarregada i tindrà lloc els dies:  23, 24, 27, 28, 29, 30 i 
31 DE DESEMBRE; 3, 4, 5 i 7 DE GENER. 
HORARI: Activitat de 9.00 a 14:00h. Aula Matinal: De 8.00 a 9.00h (opcional) 
 
 
Punt 6. Participació de l’Assemblea a les tasques de l’AMPA: creació de 
comissions 
 
 

• Estem oberts a propostes i suggeriments 
• Proposem, si hi ha temes d'interés, treballar per comissions 
• Qui tinga un tema sobre el qual vulga treballar que el propose. 
• La persona o persones que proposen s'encarreguen de coordinar el grup. 
• Des de la junta farem extensibles les comissions creades a la resta de 

membres de l’Ampa pels nostres mitjans de difusió. Si hi ha més persones 
interessades passarem contacte a els/les coordinadores perquè els incorporen 
al grup. 



• Les comissions s'autoorganitzen, via WhatsApp/ Telegram, i es reuniran quan 
consideren oportú. 

• Les comissions són de treball, no prenen decisions. Les decisions es prenen en 
l'Assemblea General, que es convocarà cada 2-3 mesos o abans si fora 
necessari. 

• El treball realitzat per les comissions es presenta a l'Assemblea i si cal prendre 
alguna decisió, es vota o consensua entre totes. 

• Exemples de comissió d'altres AMPA: pati, menjador, formació famílies, festes, 
hort, etc. 

 
 
Punt 7. Temes tractats a l’últim Consell Escolar.  
En l'últim Consell Escolar es va donar la benvinguda als nous membres, elegits per 
votació el passat 18 de novembre. 
Es dona les gràcies i l’enhorabona a les persones elegides que es van presentar per 
l’AMPA 
Altres temes tractats fora d’acta al Consell Escolar van ser dos projectes que comencen 
a l’escola: Berto Zampapilas i el projecte 50/50. 

• Berto Zampapilas: Campanya de Sensibilització sobre el correcte reciclatge de 
piles i bateries en centres escolars de la Comunitat Valenciana 

 
 

• 50/50: iniciativa per reduir el consum d’energia i aigua a l’escola. Es denomina 
50/50 perquè la meitat dels diners que s’estalvien corre a càrrec dels alumnes 
per a millores o intervencions al centre i l’altra meitat per la direcció de l’escola, 
que ha d’invertir-ho en millores energètiques. 
S’ha creat un “equip energètic”  format per alumnat de 5é i 6é, amb un tutor del 
centre, que anirà reunint-se amb els monitrors/es experts en estalvi energètic per 
dissenyar mesures que aniran traslladant classe per classe. Es vol implicar a tota 
la comunitat educativa i al personal que treballa a l'escola per tal que les mesures 
siguen realment efectives. 

 
 
 
Punt 8. Funcionament de les activitats extraescolars 
Les activitats que estan actualment en marxa estan funcionant bé.  
La més demandada és patinatge, que té a tres persones en llista d’espera. És poc 
probable que puga eixir un grup més. 
Es volia tractar augmentar l’oferta general, si canviaven les condicions imposades pel 
centre a causa de la COVID. Vista la situació actual, no és probable que aquest curs les 
condicions d’ús d’espais canvien i per tant l’oferta no s’incrementarà. 
 
 
Punt 9. Precs i preguntes 
 
 

• Comissió de comunicació. Diverses persones assistents van aportar el seu 
punt de vista sobre com millorar la comunicació de l’AMPA amb totes les famílies 
del centre. Van sorgir distintes idees: 

o L'assignació de representants de l’AMPA en cada classe, o la possibilitat 
de veure si les persones que ara tenen el rol de “representants” poden 
difondre la informació de l’AMPA. 



o Creació d’un grup de difusió específic amb tots els representants de 
l’AMPA de cada classe, per tal d’assegurar que els arribe tota la 
informació.  

o Actualització de l’apartat de l’AMPA a la WEB del centre, amb un apartat 
de FAQ (preguntes freqüents). 

 
 
Finalment, es va decidir crear una Comissió de Comunicació, per tal d’aprofundir 
sobre aquests temes i seguir avançant 
 
 

• Regals Nadal. En general, es va veure de manera positiva que el regal fora un 
joc per a la classe, però es va preguntar si hi havia algun detall individual per a 
l'alumnat. Es contesta que aquest any a cada alumne/a se li regala una goma 
d'esborrar de temàtica nadalenca embolicada en forma de caramel. 

 
 

• Comissió Festa Fi de Curs sisé. Es proposa la creació d’una comissió per a 
l’organització de la festa de fi de curs de 6é. L’AMPA s’encarregarà de 
comunicar-ho a la resta de famílies perquè puguen sumar-se les persones 
interessades. 

 
 

• Radiador aula CyL. El passat 9 de desembre es van trobar l'aula Cyl, en l'edifici 
d'infantil, plena de sutge. S'havia produït algun tipus de curtcircuit en un dels 
radiadors i el fum que va eixir va embrutar tota l'aula. A causa d'aquest incident, 
l'alumnat d'infantil tres anys i de l'aula CyL van haver de fer classe en altres 
espais del centre. 
Es fa arribar en l'assemblea la preocupació per part d'algunes famílies que 
aquest incident es puga repetir. 
Des del centre únicament ens han informat que l'incident està solucionat i que el 
mateix dia 9 personal tècnic va anar al centre a revisar les instal·lacions. 

 
 
Sent les 19:00 hores del dia assenyalat en l'encapçalament de la present acta, s'alça la 
sessió. 
 
 
La secretària, 
          
 
 
 
Isabel Gonzàlez Galindo                         


